
Spotkanie z Władzami Miasta 

Na spotkaniu z I Z-cą Prezydenta Miasta Mysłowice Wojciechem Chmielem w dniu 13.06.2022 r. 
przedstawiciele ZNP Prezes Oddziału Marek Fabryczny oraz Wiceprezes ZO ZNP Irena Wybraniec
przedstawili zaniepokojeni ZNP dotyczące realizacji funduszu na doskonalenie nauczycieli oraz 
funduszu zdrowotnego. 

Wypłaty za studia w 2011 zaczęto realizować dopiero na początku czerwca 2022 mimo 
składania faktur już w lutym 2022.r. Do dnia dzisiejszego nie uruchomiono środków na szkolenia 
Rad Pedagogicznych. Powtarza się sytuacja z 2020 i 20221. Wydział Edukacji przedstawił 
koncepcje współpracy placówek z Firmą Szkoleniową Sokrates, która oferuje portal szkoleniowy z 
dostępności do ok. 80 szkoleń, od września ok. 100. Na nasze pytanie uzyskaliśmy odpowiedź,że 
nie ma na dzisiaj zabezpieczonych żadnych środków w budżetach placówek na te cele.

Sytuacja funduszu zdrowotnego także budzi nasze obawy. Zwróciliśmy uwagę, że we 
wrześniu ubiegłego roku WSA w Gliwicach uchylił Uchwałę Rady Miasta Mysłowice z 2017 roku 
w przedmiotowej sprawie a Uchwały rady Miasta podjęto w tej sprawie w grudniu 2021 i lutym 
2022, zarządzenie Prezydenta zostało ogłoszone w maju 2022 rok, czyli prace trwały 9 miesięcy. 
Nawet budżet miasta przygotowuje się przez ok. 3 miesiące. Czy było to celowe opóźnianie działań
celem wypracowania oszczędności dla budżetu? Około 90 tys. z naliczonych środków nie wydano 
w ubiegłym roku.

Prace komisji ds zaopiniowania wniosków z funduszu zdrowotnego także budzi nasze 
wątpliwości i zastrzeżenia, które szczegółowo przedstawiliśmy zwracając uwagę na to,że Komisja 
nie może poszerzać kryteriów które nie znalazły się w cytowanych aktach prawa samorządowego i 
efektem będzie znaczące i bezprawne odrzucanie wniosków złożonych w ub.roku. Złozylismy także
propozycje nowelizacji cyt. Zarządzenia Prezydenta w tej sprawie
Zgłosiliśmy także propozycje podniesienie dodatkowa funkcyjnych, np. dodatek za wychowawstwo
minimum 400 zł.


